



Pensionärsrådets protokoll den 17 februari 2015

Närvarande:

Ledamöter

Sievert Balkestål, ordförande, PRO
Irene Lindström, vice ordförande, PRO
Karin Baad, PRO
Yvonne Zettergren, SPF

Ersättare

Kerstin Friman Lövgren, PRO
Kerstin Illervik, PRO
Mats Hellberg, SPF


Frånvarande:

Margareta Söderström, SPF
Britta Thunberg, SPF

Tjänstemän


Gunnar Hörnfeldt, avdelningschef Lokalavdelningen
Annika Ekengren, sekreterare

Sekreterare



Datum för justering:

Justeras:



Sievert Balkestål, ordförande



Irene Lindström, vice ordförande

§1**Sammanträdets öppnande**

Ordförande Sievert Balkestål hälsade alla välkomna till sammanträdet.

§2**Föregående protokoll**

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§3**Fastställande av dagordning.**

Dagordningen godkändes.

§4**Val av justerare och dag för justering.**

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkestål och Irene Lindström. Enligt ny ordning justeras protokollet elektroniskt och undertecknas vid nästa sammanträde den 18 mars.

§5**Besök av Gunnar Hörnfeldt, avdelningschef Lokalavdelningen**

Alla lokaler i Husby som hyrts av förvaltningen bl.a. den lokal som använts som öppen mötesplats för seniorer är uppsagda av Svenska Bostäder fr.o.m. 1/9 2015. Detta beror på att hela Husby ska byggas om och renoveras. Gunnar informerar om att Sisab, det bolag som äger och förvaltar merparten av Stockholms skolor och förskolor, har gett förvaltningen förslag på en ersättningslokal för den öppna verksamheten. Det handlar om ett friliggande hus vid Husbygårdsskolan. Skolan har använt det som fritidshem och musikverkstad och kommer att lämna byggnaden 28/2.

Byggnaden är på 160 kvm och består av ett antal mindre rum och ett större rum, ett stort kök och ett mindre pentry. Till huset hör också en utegård. Sisab har planer på att rusta och renovera huset under sommaren så att ny verksamhet kan komma igång från 1 september. Rådet har möjlighet att få komma och titta på huset lite längre fram i vår.

Vad gäller Akalla har förvaltningen utan större framgång letat ersättningslokal för den som förvaltningen sas upp ifrån i mars 2014. Sievert informerar om att han själv har varit och inventerat de lokaler på Sibeliusgången 20 A som förvaltningen fick lämna. De står fortfarande tomma och ingen ny verksamhet har kommit igång. Flera av de boende i huset, (seniorboende och servicehus) har ställt sig undran till varför inga aktiviteter längre erbjuds i lokalerna. Sievert har därför tagit kontakt med Micasas förvaltare Kristina Appelgren och kommer tillsammans med henne gå ige-

nom de tomma lokalerna på Sibeliusgången 20 A och se om någon av dem är lämplig för att starta öppen verksamhet i igen.

Yvonne undrar när den nedbrunna förskolan på Bredbyplan ska vara uppbyggd igen. Gunnar svarar att den är klar för inflyttning efter sommaren 2016. Yvonne undrar också vad som hänt med planerna på att barnen från den förskolan skulle få använda en del av gården vid den öppna mötesplatsen i Rinkeby för lek och utvistelse. Gården skulle iordningställas för detta ändamål men inget har hänt. Gunnar är medveten om detta men säger att gården kommer att göras iordning för barnen inom en snar framtid.

Yvonne undrar också om någon åtgärd kommer att vidtas för den brand- och vattenskadade delen av huset där den öppna verksamheten bedrivs. Gunnar svarar att inget kommer att göras åt den delen av huset. Den ska inte användas och förvaltningen betalar ingen hyra för den delen. Karin undrar om det finns risk att mögel från den skadade delen sprider sig till den friska. Gunnar säger att det finns inga indikationer på mögel i nuläget och skulle det uppstå så får man ta ställning till det då. Huset är ett rivningskontrakt och hur länge det får vara kvar hänger ihop med hela strukturplanen för Rinkeby Allé. Yvonne vill understryka att det finns krav på att en likvärdigt lokal erbjuds. Speciellt den fina uteplatsen värdesätts mycket.

Halkbekämpningen i Kista har inte varit fullgod på alla ställen. Gunnar förklarar att ansvaret är delat mellan förvaltningen som sköter gångvägar inom grönområden och parker och Trafikkontoret som ska sköta trottoarer gränsande till körbana samt det långa gångstråket från Akalla till Kista som börjar med Sibeliusgången fram till Ärvingegången.

Gunnar är nöjd med den halkbekämpning som förvaltningen ansvarar för, den har fungerat bra förutom de första dagarna i januari när snön kom då det var en del missbedömningar från entreprenören.

Förvaltningen har tät kontakt med Trafikkontoret och påtalar om de finns något som behöver åtgärdas inom deras ansvarsområden.

Sievert undrar var i Rinkeby det finns lokaler som kan inrymma de 230 poliser som enligt planerna ska vara stationerade i Rinkeby. Gunnar har f.n. ingen information om det.

Andra frågor som rådet tog upp var ev. upprustning av Rinkeby Torg, biltrafiken på torg och gångvägar i området samt problemet med obehöriga i garaget under Kista servicehus.

Gunnar svarar att vissa åtgärder har redan gjorts i Rinkeby torg bl.a. har brunnarna fixats för att undvika översvämningar. Om det kommer att göras något för att försköna torget vet han inte. Det

arbetas ständigt med att försöka hindra bilister att köra upp på bilfria områden men det är svårt att avgränsa överallt.

I garaget under servicehuset har ett nytt gäng hittat ett tillhåll.

Polis fastighetsvärd och förvaltning arbetar på att få bort dem.

§6

Rapporter

Rapporter från förvaltningen

Månadens statistikuppgifter över domar, avslag m.m. och lediga platser i äldreboenden delades ut vid mötet.

Inga rapporter från förvaltningen då Gunilla Davidsson var frånvarande.

Rådets sekreterare informerar om att nämndens presidium besöker pensionärsrådet torsdag 16 april och att rådet bör fundera på frågor att ställa till dem. Presidiet önskar få frågorna skriftligt i förväg.

§7

Aktuella frågor från rådet.

Råde vill fortsättningsvis ha en punkt på dagordningen som ska heta Lokalfrågor för Öppna mötesplatser. Punkten ska vara stående till dess frågan lösts för Akalla och Husby.

Punkten kommer att finnas med fortsättningsvis. I detta protokoll hänvisas till punkt 5 och Gunnar Hörnfeldts svar angående frågan.

Enligt tidigare förslag från rådet kommer en ny rutin för distribution av pensionärsrådets protokoll till stadsdelsnämnden att införas

1. Rådets sekreterare sammanställer protokollet så snart som möjligt efter rådets sammanträde.
2. Sekreteraren skickar protokollet med e-post till rådets justerare.
3. Efter godkännande från justerarna skickar sekreteraren protokollet till nämndsekreteraren med e-post.
4. Nämndsekreteraren skickar protokollet med e-post till samtliga ledamöter och ersättare i nämnden före nästkommande nämndsammanträde.
5. Det justerade protokollet från rådets sammanträde anmäls till nämnden i vanlig ordning vid det nämndsammanträde som infaller månaden därpå.

Sievert informerar kort om att brottsförebyggandet rådet som består av representanter från polis, socialförvaltning och fastighetägare har haft sammanträde. Protokollet anmäls vid nästa nämndsammanträde.

Polisen kommer att genomföra medborgardialoger där lokalsamhället bjuds in, detta för att få en bild av vad medborgarna anser viktigt när det rör trygghet och brottslighet.
www.polissamordningen.se/nyhetsarkivet

Rådet vill ha en redogörelse för budgetfördelningen av de medel som tilldelats äldreomsorgen. Gmilla kommer att redovisa fördelningen i marsmanträdet.

§8

Nästa sammanträde

Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 18 mars kl. 10:00. Förmöte från kl. 09:30. Till detta möte kommer Sture Henriksson f.d socialdirektör i Järfälla kommun och informerar om Linköpingsmodellen, även förvaltningens beställarchef Aila Laukkonen kommer att delta vid mötet.

§9

Avslutning

Ordförande Sievert Balkestål tackade alla och avslutade mötet.

